
Protokół nr 35/21 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY - Przewodnicząca Komisj i 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Zaproszeni goście: 

Zgodnie z listą obecności (zał. nr 1) 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 11:00, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Wizyta w Rodzinnym Domu Dziecka w Wąwelnie. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Członkowie Komisji zwiedzili obiekt Rodzinnego Domu Dziecka w Wąwelnie. Podczas 

wizyty wręczono podopiecznym podarunki. 

Przewodnicząca Komisji B. Bury podziękowała Dyrektorowi Rodzinnego Domu 
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dziecka za zaproszenie i mile przyjęcie. Następnie zwróciła się do niego, aby przybliżył 
. I 

zebranym specyfikę swojej działalności, wspomniał także o problemach z którymi musi 

się borykać. 



Mieczysław Kaproń Dyrektor RDD w Wąwelnie poinformował o zasadach przyjęć do Domu. 

Wspomniał o ilości dzieci przebywających w Domu. Podkreślił, że wraz z małżonką stara się od 

kliku lat stworzyć namiastkę domu dla dzieci, nie zawsze się to udaję. Ubolewał nad tym, że 

dużym problemem jest współpraca z sądem rodzinnym. Zwrócił uwagę na przewlekłość 

procesów sądowych. Wskazał na przykład dwóch podopiecznych, które mogły być 

przygotowywane do adopcji, a w sądzie w dalszym ciągu trwa badanie więzi z rodzicami 

biologicznymi, z którymi dzieci faktycznie nie widywały od narodzin. 

Anita Kaproń dodała, że często wraz dzieckiem nie przychodzi informacja o nim. Jest brak 

przepływu informacji co jest bardzo istotne, gdyż pozwoliłoby na diagnozę dziecka już od 

pierwszego dnia pobytu w domu. 

Radna Z. Krzemińska, która jednocześnie jest Dyrektorem MOPS w Kamieniu Kraj. przyznała, 

że zarówno przewlekłość procedur jak i nieprzewidywalność decyzji sądów jest czymś 

nagminnym. 

W związku z prowadzoną dyskusją Komisja wystosowała wniosek następującej treści: 

Wniosek Komisji 

1. Komisja wnioskuję do Zarządu Powiatu, aby przekazała do rozpoznania 

kancelarii prawnej obsługującej powiat sprawy dotyczącej pozbawieniem praw 

rodzicielskich podopiecznych Rodzinnego Domu Dziecka w Wąwelnie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad.3. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 12. 30 . 

Protokółowała: 


